
ΕΡΩΤΗΣΗ
Θεσσαλονίκη, 7/9/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και νησιωτικής Πολιτικής
Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων
Τον κ. Υπουργό Οικονομικών
Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Ζητά την επίλυση πλειάδας άλυτων ζητημάτων η Πανελλήνια Ομοσπονδία Λιμενικών»

Κύριοι, κύριοι, Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση από την Πανελλήνια Ομοσπονδία Λιμενικών, μια πλειάδα άλυτων ζητημάτων
που τους αφορούν, ενώ έχουν τεθεί υπόψη των αρμόδιων πολιτικών ηγεσιών των καθ’ ύλην αρμόδιων
Υπουργείων  από  την  ως  άνω  Ομοσπονδία,  παραμένουν  ακόμα  «στα  συρτάρια»,  χωρίς,  όπως
καταγγέλλουν, να καταβάλλεται από την μεριά της Πολιτείας η δέουσα προσπάθεια επίλυσής τους.
Γίναμε  αποδέκτες  επιστολής  από  την  ως  άνω  Ομοσπονδία,  που  μεταξύ  άλλων,  μας  ζητά  να
μεσολαβήσουμε,  ώστε  να  τύχουν  επίλυσης  τα  εξής:  1) η  επαρκής  στελέχωση  των  νησιωτικών
υπηρεσιών, 2) η ενεργοποίηση της διάταξης (ν.4504/17 άρθ.79) για την εξέλιξη των Λιμενοφυλάκων σε
υπαξιωματικούς,  3) η  εφαρμογή  του  Νόμου  των  οδοιπορικών  και  για  τα  στελέχη  του  Λιμενικού
Σώματος - Ελληνικής Ακτοφυλακής,  4) η νυχτερινή απασχόληση στελεχών του Λιμενικού Σώματος -
Ελληνικής  Ακτοφυλακής,  ώστε  να αποζημιώνονται  όσοι  εξ’  αυτών εργάζονται  κατά  τη  νύχτα,  5) η
αντικατάσταση των απαρχαιωμένων υπηρεσιακών ταυτοτήτων των στελεχών του Λιμενικού Σώματος -
Ελληνικής  Ακτοφυλακής,  6) το επιμέρους ασφαλιστικό  τους ζήτημα,  που αφορά στην εξαγορά της
3ετίας, κατά την παρ. 4, του άρθρου 22, του ν.3865/2010,  7) η αναγνώριση των υποχρεωτικών ετών
ως Λιμενοφύλακας για προκηρύξεις υπαξιωματικών από το 1996 και έπειτα, 8) η διεύρυνση περιοχών
που δικαιούνται το επίδομα παραμεθορίου, 9) η διεύρυνση της μάχιμης πενταετίας, 10) η αναβάθμιση
του συνδικαλιστικού κινήματος στο Λιμενικό Σώμα,  11) η μείωση των ασφαλιστικών εισφορών από
20% σε 6,67% για την αναγνώριση των ετών σπουδών, στρατού κλπ. 12) οι συνθήκες και το πλαίσιο
εργασίας των στελεχών που υπηρετούν στα πλωτά, 13) τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι δόκιμοι
Λιμενοφύλακες,  14) οι προσλήψεις στελεχών του Λιμενικού Σώματος - Ελληνικής Ακτοφυλακής και η
αναγκαιότητά αύξησης του αριθμού εισαγωγής κατ’ έτος και 15) η ανακατανομή οργανικών θέσεων στο
σύνολο  του  Λιμενικού  Σώματος  -  Ελληνικής  Ακτοφυλακής,  σε  αντίθεση  με  το  υπάρχον  σχέδιο
κατανομής των 1.500 νέων οργανικών θέσεων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να ικανοποιήσετε, κατά το μερίδιο ευθύνης που σας αναλογεί, τα παραπάνω αιτημάτα της
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Λιμενικών;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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